
Protokół Nr 4/11 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w dniu 20.04.2011 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Prowadzenie obrad objął Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Rafał Wolny, który 

na podstawie listy obecności stwierdził quorum i otworzył obrady. Lista obecności stanowi 

zał. Nr 1 do protokołu. Ustawowy skład osobowy komisji: 4 radnych. Nieobecna 

usprawiedliwiona Teresa Purgal. 

 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Wiceprzewodniczący odczytał porządek obrad. W związku z dyskusyjną kwestią 

odnośnie rozpatrywania skargi przez Komisję Rewizyjną radny Roman Pawłowski 

zaproponował, aby skarga została zgodnie ze Statutem Gminy przekazana przez Radę 

Miejską do rozpatrzenia w trybie uchwały. Należy pamiętać, że to Rada decyduje, czy 

pismo nosi znamiona skargi i czy Komisja Rewizyjna będzie je rozpatrywać i czy uzna za 

zasadną bądź  nie. 

W związku z argumentacją radnego Komisja postanowiła wykreślić z porządku obrad 

punkt dot.  rozpatrzenia skargi Pana Waldemara Sękowskiego z dnia 28.03.2011 na 

działalność Burmistrza Międzyzdrojów.  

Za wykreśleniem punktu opowiedziało się 3 radnych. całość zmienionego porządku 

została poddana pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 3 radnych. porządek stanowi 

zał. Nr 2 do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego dwuczęściowego posiedzenia komisji z dnia 

21.03.2011-6.04.2011. 

 

Komisja przystąpiła do odczytania protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. W 

związku z brakiem uwag do treści, Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie 

protokołu, za przyjęciem opowiedziało się 3 radnych.  

 

4. Przyjęcie sprawozdania komisji z kontroli realizacji i prawidłowości wykonania 

inwestycji pn. rozbudowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 1 w 

Międzyzdrojach. 

 

Komisja Rewizyjna przystąpiła do odczytania protokołu pokontrolnego z 

przeprowadzonej kontroli realizacji i prawidłowości wykonania inwestycji pn. rozbudowa 

hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 1 w Międzyzdrojach. W związku z brakiem 

uwag Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu, za przyjęciem 

opowiedziało się 3 radnych. Protokół zostanie przekazany i przedstawiony Burmistrzowi            

i radnym na najbliższej sesji. Protokół pokontrolny stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie  bieżącej  korespondencji. (brak) 

7. Zapytania i wolne wnioski. (nie zgłoszono) 

8. Zakończenie posiedzenia. 

Wiceprzewodniczący zamknął posiedzenie komisji. Na tym zakończono protokół. 

Protokółowała: 

S. Jakubowska 


